

IMPORTANT NOTICE

It is your responsibility to conduct a visual inspection before installation, as no claims or returns will be accepted once the product is installed. Variations in shade, color, finish, and calibration are inherent to this type of product. Therefore, no claims related to these factors will be accepted.

SURFACE PREPARATION

Ensure the surface is clean, dry, and smooth. If necessary, use a primer for porous surfaces. Measure the surface to be covered and plan the layout of the mosaic sheets. Mark the reference lines using a level to ensure a straight installation.

INSTALLATION

Choose the appropriate adhesive or mortar for the type of installation and surface. Refer to the installation method recommended by the adhesive or mortar manufacturer. Work in small sections and press the mosaic sheets evenly, following the reference lines. If you need to cut the mosaics, we recommend using a tile cutter, a wet saw, or a glass cutter to cut the pieces individually. Immediately clean any excess adhesive and let it dry according to the manufacturer's instructions, usually 24 hours.

GROUTING

For the installation of mosaics, it is recommended to use a fine-grain or unsanded grout. Ensure that you apply the grout with clean tools free of cement residues. Always test on a small area before applying. Follow the manufacturer's guidelines.

MAINTENANCE

Use mild, non-abrasive, and pH-neutral cleaners. Avoid strong acidic or alkaline cleaners that could damage the grout or the surface of the mosaics. Do not use scouring pads or hard brushes that could scratch or damage the surface of the mosaics. Non-abrasive sponges are recommended for cleaning.

REFERENCES

For further inquiries, please contact Ceratec Surfaces at 1-866-712-3445. For information on recommended products, please visit our website at ceratec.com.

AVIS IMPORTANT

Il est de votre responsabilité de procéder à une inspection visuelle avant l'installation, car aucune réclamation ou retour ne sera accepté une fois le produit installé. Des variations au niveau de la nuance, de la couleur, du fini et de la calibration sont inhérentes à ce type de produit. Par conséquent, aucune réclamation relative à ces facteurs ne sera acceptée.

PRÉPARATION DE LA SURFACE

Assurez-vous que la surface soit propre, sèche et lisse. Si nécessaire, utilisez un apprêt pour surface poreuse. Mesurez la surface à couvrir et planifiez l'agencement des feuilles de mosaïque. Marquez les lignes de référence à l'aide d'un niveau pour garantir une installation droite.

INSTALLATION

Choisissez l'adhésif ou le ciment-colle approprié au type d'installation et à la surface. Référez-vous à la méthode d'installation du fabricant de l'adhésif ou du ciment-colle. Travaillez par petites sections et appuyez uniformément sur les feuilles de mosaïque en suivant les lignes de référence. Si vous avez besoin de couper les mosaïques, nous recommandons l'utilisation d'un coupe-tuile, d'une scie à eau ou d'un couteau à verre pour couper les morceaux individuellement. Nettoyez immédiatement l'excès de colle et laissez sécher selon les instructions du fabricant, généralement 24 heures.

COULIS

Pour la pose de mosaïques, il est recommandé d'utiliser un coulis à grains fins ou sans sable. Assurez-vous d'appliquer le coulis avec des outils propres et sans résidus de ciment. Toujours faire un test sur une petite surface avant l'application. Suivez les directives du fabricant.

ENTRETIEN

Utilisez des nettoyants doux, non abrasifs et à pH neutre. Évitez les nettoyants acides ou alcalins forts qui pourraient endommager les joints ou la surface des mosaïques. N'utilisez pas de tampons à récurer ou de brosses dures qui pourraient rayer ou endommager la surface des mosaïques. Les éponges non abrasives sont recommandées pour le nettoyage.

RÉFÉRENCES

Pour de plus amples informations, veuillez contacter Ceratec Surfaces au 1-866-712-3445. Pour toutes informations sur les produits recommandés, consultez notre site internet ceratec.com.